
S a b a d e l l ,  e n  s a n i t a t ,  t a m b é  p e r d  p a s s a d a  
 
 

Reivindiquem la millora urgent dels serveis sanitaris a la nostra ciutat  
 

 
A principis d’any davant les reclamacions fetes des de diverses organitzacions, encapçalades per la 
Federació d’Associacions de Veïns, i de la proposta d’iniciar un procés de mobilitzacions, la Consellera 
del Departament de Salut de la Generalitat de Catalunya, Marina Geli va presentar un Pla de Xoc “per 
pal·liar els greus dèficits sanitaris que pateix Sabadell i el Vallès Occidental per donar prioritat als territoris 
que tenen més desigualtats”. 
 

Aquest Pla de Xoc implicava: 
 90 milions d’euros en 2 anys 
 Ampliació de la inversió inicial prevista de 19,5 milions d’euros fins a 37 milions per a la 

primera fase del POPT-2 (nou Santa Fe) 
 Posada en funcionament de l'Hospital Lleuger de Cerdanyola-Ripollet-Montcada 
 L'obertura de 30 llits a l'Aliança de Sabadell 

 
 
L'alcalde de Sabadell, Manuel Bustos, aleshores va expressar la gran satisfacció dels alcaldes "perquè la 
conselleria ha entès la nostra preocupació i li  ha donat una via de sortida”, també va afirmar que "les 
mesures del govern superen les nostres previsions” 
 
 

Però, on és el Pla de Xoc?  
 

 
D e s  d ’ E n t e s a  p e r  S a b a d e l l  f e m  l e s  s e g ü e n t s  c o n s i d e r a c i o n s  :  

 
 No entenem el triomfalisme de l’equip de govern per les propostes de la Consellera, perquè no 

aporten gaires solucions al principal problema sanitari de la comarca, que és la manca de llits.  
 Recordem que l’alcalde Bustos fa sis anys que forma part del Consell d’Administració de la Corporació 

Parc Taulí i fins ara no havia mostrat gaire preocupació per les seves mancances. 
 Exigim la posada en marxa de manera immediata de l’edifici de l’Aliança com a equipament sanitari 

públic, que fa anys que resta en desús. 
 Reclamem un pla rigorós per augmentar l’atenció domiciliària, especialment en els casos de la gent 

gran. 
 Exigim que es prenguin mesures urgents per resoldre els greus problemes que afecten els serveis 

d’urgència i a les llistes d’espera de determinades especialitats. 
 
 
Sabadell no pot perdre més passada en el camp dels serveis sanitaris: pensàvem que teníem un hospital de 
referència per a la comarca, i en canvi, ara, una important part de la nostra ciutat haurà de ser atesa en 
hospitals veïns. 
 

Demanem concreció del Pla Sanitari del Vallès que la Conselleria ens deu des de fa més de tres mesos. 
 
 

E n t e s a  p e r  S a b a d e l l ,  2 9  d e  j u n y ,  2 0 0 5  
 


